



Question and Answers
#4 Questions et
réponses n° 4
Solicitation / N° d'invitation : 204062-15-144

Question #4

We have been working on a response to this RFP but now we see on Buy and Sell that it is showing as cancelled. It still also shows the closing date however the 'Publishing status' is cancelled. Does that mean the RFP is cancelled or just the publishing of it has been removed from Buy and Sell because it is so near the due date?

Answer #4

Solicitation 24062-15-144 is still open however due to an administrative error it needed to be reposted under the subject number. All terms and conditions of the initial solicitation remain the same, including the initial closing date.

Question n° 4

Nous avons travaillé durant de nombreux jours sur cette demande mais il appert que cette demande semble désormais annulée. La date de fermeture est indiquée mais le 'Publishing Status' est annulé. Est-ce que ceci veut dire que la DDP est annulée ou est-ce que la demande a été retirée du site Achats et Ventes car cela est proche de la date de fermeture?

Réponse n° 4

La demande 24062-15-144 est encore ouverte mais suite à une erreur administrative elle a dû être republiée sous le numéro mentionné en rubrique. Les termes et conditions de la demande initiale demeurent les mêmes, incluant la date initiale de fermeture.